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Specializācija/ 
interesējošā 
nozare: 

 Bērnu intensīvā terapija 

Kāpēc Jūs saskatītu sevi LPA valdē, Jūsu iespējamās idejas un mērķi tajā? 
LPA primārajam mērķim būtu jābūt biedru (un pediatrijas plašākā kontekstā) kompetenču pilnveidošanai un 
uzraudzībai.  Manuprāt, līdz šim tas ir noritējis vāji. Mans mērķis būtu panākt, ka pediatri ar katru resertifikāciju 
būtiski uzlabotu savas zināšanas un prasmes un praktizētu uz pierādījumiem balstītu un aktuālu medicīnu.  

Kādas ir Jūsu intereses, ar ko Jūs varētu nodarboties LPA valdē? 
Resertifikācijai nepieciešamā tālākizglītība 

Ar ko Jūs lepojāties, kāds ir Jūsu lielākais nopelns? 
Esmu ilgstoši strādājis pasaules vadošajās bērnu slimnīcās (St. Louis Children’s Hospital, The Great Ormond 
Street Hospital, Royal Children’s Hospital) un ieguvis daudz noderīgu kontaktu. Strādājot SMC un vadot 
tālākizglītības pasākumus, esmu iepazinies un izveidojis labus kontaktus, pat draugus, arī starp pediatriem Latvijas 
reģionos. Esmu ieviesis vairākas dzīvību glābjošas metodes bērnu intensīvajā terapijā Latvijā (piemēram, 
inhalējamais slāpekļa oksīds, ekstrakorporālā membrānas oksigenācija). Manā vadībā ir izveidots populārais BKUS 
Bērnu intensīvās terapijas ceļvedis.  

Ja kandidējiet atkārtoti, kādi ir Jūsuprāt Jūsu lielākie nopelni līdzšinējā LPA valdes darbā? 
No iepriekšējās LPA valdes es biju spiests izstāties, jo tai trūka iniciatīvas un fokusa.  Es ļoti ceru uz jaunāku, 
radošāku un enerģiskāku valdi ar vēlmi un spējām realizēt pārmaiņas.  

 


